
Folketingets Kommunaludvalg har den 15. december 2010 stillet følgende spørgsmål nr. 111 (L 
65) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Thomas Jensen (S).

Spørgsmål nr. 111:
"Ministeren bedes i forlængelse af pressemeddelelsen af 2/12-10 "Grundejere får for meget 
betalt skat tilbage" 
(http://www.sum.dk/Aktuelt/Nyheder/Ejendomsskat-grundskyld-IN/2010/December/skat_tilbage.
aspx) oplyse, hvornår den nedsatte arbejdsgruppe mellem KL, Skatteministeriet, Finansministe-
riet og Indenrigs- og Sundhedsministeriet forventes at afslutte sit arbejde med den praktiske 
håndtering af tilbagebetalingsspørgsmålet til borgere og virksomheder."

Svar:
Der er tale om en teknisk kompliceret opgave, hvorfor det ikke er muligt på nuværende tids-
punkt at sige noget nærmere om, hvornår arbejdet kan afsluttes.

Med venlig hilsen

Bertel Haarder   /   Søren H. Thomsen
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